
Protokół Nr XIII /2015 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 12.11.2015 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

 

 

Ad. 1 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 14.00 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy  obecności 

Przew. Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania 

uchwał  /na stan 15 – obecnych 14 radnych/.  

 

Do proponowanego porządku obrad  nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie w 

następującym brzmieniu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

   a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

   b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

   c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    a/  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

    b/  określenia wysokości stawek podatków i opłat lokalnych w Gminie  Lipusz oraz     

          zwolnień w podatku od nieruchomości, 

    c/  określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów w Gminie Lipusz, 

    d/  określenia wysokości stawek opłaty targowej w Gminie Lipusz, 

    e/  określenia wysokości stawki opłaty miejscowej w Gminie Lipusz oraz określenia   

         zasad ustalania i poboru tej opłaty 

    f/  określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

    g/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2015-2021 

    h/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2015 r. 

    i/  zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z urządzeń wodociągowych     

        i za zbiorowe odprowadzanie ścieków do gminnych urządzeń kanalizacyjnych  

        obowiązujących w Gminie Lipusz w roku 2016. 

    j/  ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których  

        zarządcą jest Wójt Gminy Lipusz. 

  5.  Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.  

  6.  Wolne wnioski. 

  7.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu z XII sesji Rady 

Gminy odbytej dn. 30.09.2015 r.  Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi i 

zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad. 2 

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy /zał. nr 5 do prot./. 

 

Ad. 3 

Interpelacje i wnioski radnych zgłosili: 

 

Radny H. Litwiński – kiedy zostaną oznakowane ulice w miejscowości Bałachy. 

 

Ad. 4a 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 6 do prot./. 

 

Ad. 4b 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek 

podatków i opłat lokalnych w Gminie Lipusz oraz zwolnień w podatku od nieruchomości. 

 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./. 

 

Ad. 4c 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawki 

opłaty od posiadania psów w Gminie Lipusz. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu  

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie   /zał. nr 8 do prot./. 

 

Ad. 4d 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawki 

opłaty targowej w Gminie Lipusz. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 9 do prot./. 

 

 

Ad. 4e 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawki 

opłaty miejscowej w Gminie Lipusz oraz określenia zasad ustalania i poboru tej opłaty. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie po zmianie wcześniej odczytanego 

projektu uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 

 /zał. nr 10 do prot./. 

 

Ad. 4f 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie   /zał. nr 11 do prot./. 

 

Ad. 4g 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Lipusz na lata 2015 – 2021. 

Omówienia zmian do projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie   /zał. nr 12 do prot./. 

 

Ad. 4h 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2015 r. 

Omówienia szczegółowego zmian do uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 13 do prot./. 

 

Ad. 4i 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę z urządzeń wodociągowych i za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków do gminnych urządzeń kanalizacyjnych obowiązujących w Gminie Lipusz w roku 

2016. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 14 do prot./. 

 

Ad. 4j 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych ,których zarządcą jest Wójt Gminy Lipusz. 

 

Wójt wyjaśnił, iż zmiany  te dotyczą przede wszystkim usług telekomunikacyjnych. 
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Radny R. Ebertowski -  jakie będą   skutki finansowe w związku z zmianą uchwały? 

 

Wójt -  do tej pory brak jest wpływów , gdyż istniejące ciągi urządzeń  telekomunikacyjnych 

znajdują się przy drogach powiatowych. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie  wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie /zał. nr 15 do prot./. 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje  udzielił  Wójt. 

 

Radnemu H.Litwińskiemu –  oznakowanie ulic dokonane będzie w roku 2016 . Numeracja 

budynków jest już przygotowana. W  najbliższym czasie mieszkańcy otrzymają informacje 

 o dokonaniu zmian . 

Ad. 6    
 

Wójt odczytał   informację  Urzędu Skarbowego w Kościerzynie  oraz  w Chojnicach o 

złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady  odczytał informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych  do 

Urzędu Skarbowego w Kościerzynie oraz do Wojewody Gdańskiego. 

 

Ad.7                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 15.15. 

 

 

 

 

 

 

 

    Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady 

 

Elżbieta Nierzalewska     Janusz Wawer 

  

 


